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Rada Miasta i Gminy Kórnik 

Komisja Rewizyjna 

SE-BRM.0012.1.2.2024 

 

Protokół 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbyło w dniu 4 czerwca 2024  w sali posiedzeń ratusza 

bnińskiego. Obrady rozpoczęto  o godzinie  15:00, a zakończono o godzinie 15:45. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 radnych. 

Obecni: 

1. Maciej Brylewski 

2. Michał Buchwald 

3. Iwona Kosmalska 

4. Magdalena Pawlaczyk 

5. Jerzy Rozmiarek 

6. Piotr Szczepaniak 

7. Helena Świdurska 

8. Jerzy Walczyk 

W spotkaniu uczestniczyli także: Katarzyna Szamałek skarbnik MiG Kórnik, Anna 

Kozłowska kierownik Wydziału Gospodarki Finansowej UMiG Kórnik, Ewa Kędziora 

kierownik Wydziału Podatków i Opłat Lokalnych UMiG Kórnik oraz Bronisław Dominiak 

wiceburmistrz UMiG Kórnik. 

 

1. Otwarcie posiedzenia - stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad: 

Przewodniczący komisji Jerzy Walczyk otworzył posiedzenie Komisji Rewizyjnej. Powitał 

zebranych.  Poinformował, że posiedzenie jest nagrywane, a zasady przetwarzania 

danych przedstawia Klauzula informacyjna wydana w związku z prowadzeniem 

rejestracji nagrań Komisji - dokument jest załącznikiem do protokołu. Na podstawie listy 

obecności stwierdził, że obradach uczestniczy 5 radnych.  Komisja Rewizyjna miała 

kworum i mogła podejmować prawomocne decyzje.  Przewodniczący Jerzy Walczyk 
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zapytał, czy radni mają uwagi do ogłoszonego wcześniej porządku obrad. Nie zgłoszono 

uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Piotr Szczepaniak, Jerzy Walczyk, Jerzy Rozmiarek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Iwona Kosmalska, Magdalena Pawlaczyk, Helena Świdurska 

Radny Jerzy Rozmiarek nie głosował za pomocą systemu eSesja. 

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Jerzy Rozmiarek, Piotr Szczepaniak, Jerzy Walczyk 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Iwona Kosmalska, Magdalena Pawlaczyk, Helena Świdurska 
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3. Omówienie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy Kórnik w 2023 roku 

oraz informacji o stanie mienia. 

Katarzyna Szamałek skarbnik MiG Kórnik szczegółowo omówiła sprawozdania              

z wykonania budżetu Miasta i Gminy Kórnik - dokumenty są załącznikami do protokołu. 

Przewodniczący Jerzy Walczyk zapytał co jest przyczyną różnic pomiędzy wydatkami,    

a dochodami oraz jaka jest ostateczna kwota zadłużenia. Odpowiedzi udzieliła 

Katarzyna Szamałek skarbnik MiG Kórnik wyjaśniając stany księgowe  sprawozdań.  

Odniosła się również do kwoty zadłużenia, która jest  mniejsza niż uchwalona               

w budżecie. 

  

4. Omówienie sprawozdań budżetowych za 2023 rok. 

Sprawozdania omówiła Katarzyna Szamałek skarbnik gminy Kórnik  - sprawozdania   

są załącznikami do protokołu. 

Radny Maciej Brylewski poprosił o wyjaśnienie wartości zerowe na sprawozdaniu.      

Do pytania odniosła się Katarzyna Szamałek skarbnik MiG Kórnik tłumacząc, że są one 

wynikiem księgowań zobowiązań wobec innych podmiotów gospodarczych. 

 

5. Omówienie sprawozdań finansowych za rok 2023. 

Sprawozdania, które są załącznikami do protokołu szczegółowo omówiły Katarzyna 

Szamałek skarbnik MiG Kórnik i Anna Kozłowska kierownik Wydziału Gospodarki 

Finansowej UMiG Kórnik.  

Radny Maciej Brylewski zapytał o wypracowany zyska netto. Katarzyna Szamałek 

skarbnik MiG wyjaśniła zasadność sprawozdań finansowych oraz odniosła się do 

wykazanego zysku, który jest wartością umowną, ponieważ jednostki samorządu 

terytorialnego bazują na wydatkach i nie generują zysku. 

 

6. Zapoznanie się z opinią RIO nt. sprawozdania z wykonania budżetu MIG Kórnik      

w 2023 roku. 

Dokument jest załącznikiem do protokołu. Nie zgłoszono uwag. 



 
 

4 
 

7. Zapoznanie się ze sprawozdaniami finansowymi sołectw. 

Sprawozdania z rozliczenia rocznego sołectw są załącznikami do protokołu. Nie 

zgłoszono uwag. 

 

8. Zapoznanie się z wynikami działań kontrolnych prowadzonych w ramach 

przygotowania wniosku absolutoryjnego. 

Protokoły z przeprowadzonej kontroli są załącznikami do protokołu. 

Przewodniczący Jerzy Walczyk przedstawił wyniki kontroli przeprowadzonej przez 

Komisję Rewizyjną MiG Kórnik. Poinformował o naniesionych poprawkach zgłoszonych 

przez kontrolujących. 

 

9. Dyskusja oraz przyjęcie wniosku absolutoryjnego.  

Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia wniosku absolutoryjnego. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Michał Buchwald, Jerzy Rozmiarek, Piotr Szczepaniak, Jerzy Walczyk, Maciej Brylewski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Iwona Kosmalska, Magdalena Pawlaczyk, Helena Świdurska 

Radny Maciej Brylewski nie głosował za pomocą systemu eSesja. 

Decyzją Jerzego Walczyka przewodniczącego Komisji Rewizyjnej MiG Kórnik                

we wniosku i protokole  zostały uwzględnione tylko osoby obecne na posiedzeniu 

Komisji Rewizyjnej MiG Kórnik. 
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10. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący komisji zaproponował, żeby w sierpniu odbyło się spotkanie robocze 

komisji. Pozostali radni nie zabrali głosu. 

 

11. Zakończenie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Jerzy Walczyk zakończył 

posiedzenie Komisji Rewizyjnej MiG Kórnik. 

 

 

                                                                                                      Przewodniczący komisji 

                                                                                                            /-/ Jerzy Walczyk 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Ewa Woźniak 


